
Styrelsemöte SFTAI 20231130 

Närvarande: Erik Mörtberg, André Erdling, Tor Damén, Jan van der Linden, Monica Kuoppala, Eva 
Ahlgren 

1. Erik Mörtberg öppnade styrelsemötet 

2. Erik Mörtberg valdes till mötesordförande 

3. Tor Damén valdes till mötessekreterare 

4. Erik Mörtberg och Jan van der Linden valdes till protokolljusterare 

5. Konstituering av styrelsen 

a. Monica Kuoppala valdes till styrelsens kassör 
b. André Erdling valdes till styrelsens sekreterare 
c. Erik Mörtberg och Monica Kuoppala har var för sig rätt att teckna föreningens firma. 

6. Representation 

a. Erik Mörtberg och André Erdling valdes som representanter för hjärtförbundet 
b. Jan van der Linden och Tor Damén valdes som representanter för Svenska Kardiovaskulära 

Vårmötets organisationskommitté 
c. Sophia Nosko valdes som representant från någon tidigt i karriären 

7. Kloka kliniska val 

Diskuterades att det är viktigt att ej bedriva lågvärdesvård och att konsulter på tex TIVA skall anses 
som rådgivare och att det är klinikerna som bestämmer huruvida åtgärder skall genomföras eller ej. 
Diskuterades att det alltid är viktigt att ta ställning till huruvida en undersökning förändrar 
handläggningen av patienten eller ej. 

8. Styrelseledamöter redogjorde för möjligheter att delta i fortbildning 

• Umeå: Har goda möjligheter, gör SSAI-utbildningen och TEE-accreditering 
• Lund: Får just nu, men förväntar sig åtstramning i framtiden. Får delta i ett nationellt och 1 

internationellt möte/konferens/år eller till och med termin 
• Stockholm: 2 thoraxanestesiologer täcker EACTAIC, ESAIC, och Svenska Kardiovaskulära 

Vårmötet, flera deltar i nationella möten/konferenser 
• Göteborg: Får i dagsläget delta enbart om man har egen presentation 
• Uppsala: Har inga aktuella restriktioner 
• Linköping: Har haft goda möjligheter och har bland annat deltagit i EACTAIC, SSAI, Svenska 

Kardiovaskulära Vårmötet 
• Örebro: Har ett resstopp till årsskiftet 

9. Hemsidan 

a. Erik Mörtberg och André Erdling får redigeringbehörigheter  
b. Styrelseledamöterna uppmanas att till Erik Mörtberg skicka in länk på disputationer efter 

2010 för att uppdatera hemsidan 
c. Styrelseledamöterna uppmanas att till Erik Mörtberg skicka namn på enligt SFTAI:s 

rekommendationer diplomerade thoraxanestesiologer  

10. Kommande möten; programpunkter, medlemsmöte/årsmöte, annan aktivitet 



a. Symposier och program är klart för Svenska Kardiovaskulära Vårmötet 
b. SATS och Svenska Thoraxmötet hålls 11 – 13 september 2024 i Göteborg 

a. SFTAI utlyser och delar ut stipendier 
b. Andreas Nygren sitter med i organisationskommittén och tar gärna emot förslag på 

thoraxanestesiämnen 
c. Inventera gärna och kom med förslag till Årets thoraxanestesilog 2024 
d. Valberedningen bör ta fram förslag till ny ordförande för SFTAI. Erik Mörtberg har 

suttit det antal år man kan sitta enligt stadgarna 
c. SFAI-veckan hålls i Helsingborg den 18 – 20 september 2024 

a. Deadline för symposieförslag är den 7/12 
b. Vi kom överens om att lämna in ett förslag:  

o Fråga thoraxanestesiologen: När allmänanestesiolog ringer och rådfrågar hur hen 
skall söva en patient med aortastenos, pulmonell hypertension och 
vänsterkammarsvikt. Förslag på föreläsare är Andreas Martinsson (Göteborg) AS; 
Maria Tholén (Göteborg eller thoraxanestesiolog från Lund) PAH samt Mattias 
Thörnudd (Linköping) vänsterkammarsvikt. 

o Erik Mörtberg lämnar in förslag 

11. Övriga frågor 

a) Information om att Hjärtförbundet jobbar med 
a. Kloka kliniska val 
b. Har ett eget symposium på vårmötet 
c. Skriver en debattartikel om fortbildning och ekonomi 
d. Deltar i utformningen av det Svenska Kardiovaskulära Vårmötet. 

b) SFTAI har ca 90 medlemmar och 10 pensionärer 
c) Finns ett nationellt nätverk för TIVA och TOP 

a. Diskuterades att ett Thoraxanestesi- och TIVA nätverks symposium skulle kunna 
ordnas på Svenska Thoraxmötet 

b. Nätverken lägger upp protokoll på SFTAI:s hemsida 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

Tor Damén   Erik Mörtberg  Jan van der Linden 

Jan Vander Linden
punkt 11 b) …och 10 pensionärer. Bör det inte stå inklusive 10 pensionärer ?

Jan Vander Linden




